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 PROTOKÓŁ Nr X/2015 

z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 16 lipca 2015 roku 

 

Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 16 

lipca 2015 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 12.00 do godz. 15.30. 

 

Obradom sesji przewodniczył p. Tomasz Pietrucha – Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 

obecności załącznik nr 1 do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na 

sali obrad obecnych było 13 radnych na ustawowy skład liczbowy – 13. 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy     p. Mariusz Dziuba  

2. Skarbnik Miasta i Gminy    p. Ewa Bator  

3. Adwokat         p. Tomasz Rychlicki  

4. Kierownik Miejsko Gminnego Ośrodka  

Pomocy Społecznej w Nowym Mieście nad Pilicą    

         p. Urszula Gil 

5. Dyrektor Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Nowym Mieście nad Pilicą   p. Joanna Pałka-Czerwińska 

     6. Radna Powiatu Grójeckiego   p. Anna Steczkowska 

     7. Redaktor naczelna gazety 

      JABŁONKA                                                      p. Paulina Omen 

 

     8. P. Jacek Chrobok 

     9. P. Janusz Dobrosz 

10. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu Gminy Nowe 

Miasto   nad Pilicą wg załączonej listy obecności załącznik nr 2 do 

niniejszego protokołu.  

11. Mieszkańcy Gminy Nowe Miasto nad Pilicą.  

 

PKT 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha przedstawił zebranym 

proponowany porządek obrad: 

1. Przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

3. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji.  
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4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 

międzysesyjny. 

5. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie gminy na 2015 rok. 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2015-2020. 

c) przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Nowe Miasto nad Pilicą.  

d) przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Nowego Miasta nad Pilicą oraz zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Nowe Miasto nad 

Pilicą, na działkach: nr 323, 324, 2198,131/1, 2083, 941, 940, 393, 938, 937, 

760/1, 758, 757, 755, 753.  

e) wyrażenia zgody na sprzedaż lokali mieszkalnych. 

f) zmiany uchwały nr VIII/43/2015 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 

Pilicą z dnia 7 maja 2015 roku w sprawie ustalenia liczby punktów sprzedaży 

napojów zawierających powyżej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa) 

przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży, zasad usytuowania 

miejsc sprzedaży tych napojów i warunków sprzedaży tych napojów.  

7. Interpelacje i zapytania. 

8. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi  do przedstawionego porządku 

obrad. Nie zgłoszono. Poinformował, że na wspólnym posiedzeniu radni 

pracowali nad dwoma projektami uchwał w sprawie utworzenia odrębnych 

obwodów dla przeprowadzenia głosowania w referendum ogólnokrajowym. 

Zaproponował wprowadzić do niniejszego porządku obrad dwa  projekty 

uchwał w przedmiotowej sprawie tj. w pkt.6,  

- ppkt. f) w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania w Domu 

Pomocy Społecznej im. Natalii Nitosławskiej przy ul. Bielińskiego w Nowym 

Mieście nad Pilicą dla przeprowadzenia referendum ogólnokrajowego.  

- ppkt. g)  w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania w 

Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Nowym Mieście 

nad Pilicą dla przeprowadzenia referendum ogólnokrajowego. 

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że projekty uchwał w pkt.6, w ppkt. c) i w ppkt. 

d) wykluczają się nawzajem i po analizie prawnej nie ma potrzeby 

podejmowania projektu uchwały w ppkt. d) w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Nowego Miasta nad Pilicą oraz zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Nowe Miasto nad Pilicą, na działkach:  

nr 323, 324, 2198, 131/1, 2083, 941, 940, 393, 938, 937, 760/1, 758, 757, 755, 

753. Zaproponował wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w 

przedmiotowej sprawie.  
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W tym miejscu poprosił adwokata p. Tomasza Rychlickiego o wyjaśnienie. W 

niniejszym porządku obrad zaproponowana uchwała dotyczy przystąpienia do 

sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego całej gminy natomiast druga dotyczy wydzielenia działek gminy. 

Ideą podjęcia takiej uchwały było, aby zmiana miejscowego planu 

zagospodarowania tych działek nastąpiła szybciej. Działki te są gminne co do, 

których gmina ma określone plany w zakresie rozwoju, w tej chwili blokuje 

obecny plan, a także studium, które jest podstawą do wykonania nowego planu. 

Jednak po analizie prawnej i konsultacji z działem prawnym nad jednostkami 

samorządowymi okazało się, że takie rozdzielenie nie wpłynie na przyspieszenie 

prac jest ta sama procedura pomimo tego, że zakres przedmiotowy jest mniejszy 

po wydzieleniu działek czas trwania, będzie taki sam. W związku z tym, że 

uchwały pokrywają się więc nie ma  podstaw prawnych,  aby prowadzić prace w 

tym samym zakresie.  

W głosowaniu za przyjęciem proponowanego porządku obrad 13 radnych przy 

obecnych 13 radnych na sali, przeciw 0, wstrzymało się 0. Proponowany 

porządek obrad został przyjęty. 

 

PKT 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha poinformował, że 

protokół z poprzedniej sesji Rady był tradycyjnie wyłożony do wglądu w Biurze 

Rady i umieszczony na stronie internetowej Urzędu Miasta i Gminy. W związku 

z powyższym zapytał czy są zastrzeżenia lub uwagi do protokołu z ostatniej 

sesji. 

Uwag nie zgłoszono przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokołu. W 

głosowaniu jednogłośnie 13 za na stan obecnych na sali 13 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0. Protokół z ostatniej sesji został przyjęty. 

 

PKT 3 

Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej p. Dariusz Dziuba 

odczytał protokół z posiedzenia komisji z dnia 22 czerwca 2015 roku. Przyjęto 

następujący porządek posiedzenia:  

1. Zaopiniowanie wniosków do nagrody za osiągnięcia w dziedzinie 

twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury dla: 

- ucznia Publicznego Gimnazjum w Cielądzu Michała Domagały za 

nominację do udziału w Międzynarodowym Festiwalu ,,My XXI wiek”. 

- ucznia Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Nowym Mieście 

nad Pilicą Bartłomieja Starnowskiego za zajęcie III miejsca w konkursie 

,,Żołnierze Wyklęci”.  

 2. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej p. Dariusz Dziuba 

przedstawił informację nt. złożonych wniosków w sprawie przyznawania nagród 
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Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą za osiągnięcia w dziedzinie 

twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury.  

Pan Burmistrz wyjaśnił, że wśród nagrodzonych jest niezwykle utalentowany 

muzykalnie uczeń Publicznego Gimnazjum w Cielądzu Michał Domagała 

mieszkaniec naszej gminy, który brał udział w wielu konkursach krajowych, 

zdobywając czołowe nagrody. Druga nagroda przyznana jest dla ucznia 

Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Nowym Mieście nad Pilicą 

Bartłomieja Starnowskiego za zajęcie III miejsca w konkursie ,,Żołnierze 

Wyklęci”, który wykazał się bardzo dobrym przygotowaniem swojej pracy i 

wiedzą.  

Za przyjęciem w/w wniosków głosowało 4 radnych, przy obecnych na Sali 4 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 Na posiedzeniu wypracowano następujący wniosek: 

1. Radny Dariusz Dziuba wnioskował o uporządkowanie tablicy 

ogłoszeniowej przy Urzędzie Miasta i Gminy.  

W dyskusji zwrócono na temat: 

- zamontowania brakujących tablic ogłoszeniowych w sołectwach,  

- ustawienia ławek w parku miejskim,  

- uregulowania spraw handlu ulicznego. Zdaniem Komisji sprzedaż odbywa się 

w dowolnych miejscach na terenie miasta. Prowadzi się sprzedaż w pobliżu 

sklepów z takim samym asortymentem i to częściowo na prywatnych posesjach, 

a także na chodnikach co jest niezgodne z przepisami. Właściciele straganów 

uiszczają tylko niską opłatę targową i to nie zawsze i nie wszyscy. Stragany, 

które powstają przy chodnikach nie są wizytówką gminy nie przynoszą także 

specjalnych dochodów do lokalnego budżetu. 

-zawieszenia działalności gospodarczej na okres poza sezonem. Pracownik 

Urzędu p. Teodozja Grudzień wyjaśniła, że z możliwości mogą skorzystać 

jedynie przedsiębiorcy nie zatrudniający pracowników, a dopuszczalny okres 

zawieszenia wynosi od 1 do 24 miesięcy. W tym okresie nie muszą oni wpłacać 

zaliczek na podatek dochodowy, a ich jedynym obowiązkiem jest złożenie 

deklaracji rocznej. W przypadku działalności sezonowej przedsiębiorca wnosi 

opłatę podatku od nieruchomości, mimo że działalność jest prowadzona przez 3-

4 miesiące w roku, wymaga utrzymywania nieruchomości przez cały rok, 

podatek płaci się według stawek podwyższonych za cały rok podatkowy. Na 

wysokość podatku nie ma wpływu zawieszenie działalności gospodarczej. 

Stawki niższe mogą być jedynie zastosowane do budynków mieszkalnych lub 

ich części, które były wykorzystywane na prowadzenie działalności 

gospodarczej i opodatkowane stawką wyższą, a po zawieszeniu działalności 

zmieniło się ich przeznaczenie wykorzystania tj. z pomieszczenia sklepowego 

na izbę mieszkalną. Tak więc nieruchomości przedsiębiorcy takie jak budynek 

sklepu będą opodatkowane stawką przewidzianą dla działalności gospodarczej 

przez cały rok. Na tym posiedzenie zakończono. 
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Następnie przytoczył informacje nt. rocznic, które miały ostatnio miejsce tj. 

rocznicy 600-lecia Bitwy pod Grunwaldem jednej ze średniowiecznych bitew i 

rocznicy Rzezi Wołyńskiej. 

  

Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej p. Dariusz 

Dziurowicz odczytał protokół ze wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady 

Miejskiej z dnia 14 lipca 2015r.  

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg załączonej listy obecności 

do niniejszego protokołu oraz: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy – p. Mariusz Dziuba 

2. Skarbnik Miasta i Gminy     p. Ewa Bator 

3. Przewodniczący Rady Miejskiej     p. Tomasz Pietrucha 

4. Pracownicy Urzędu Miasta i Gminy                            p. Małgorzata Krawczyk 

p. Andrzej Przyborek 

p. Tomasz Bogacki 

5. Sołtysi sołectwa: Dąbrowa –Józefów – p. Jadwiga Pęzik 

     Zalesie - Nowe Strzałki – p. Karol Kramasz 

              Sacin – p. Jacek Pakuła 

Posiedzeniu przewodniczył p. Dariusz Dziurowicz – Przewodniczący Komisji 

Gospodarczo – Budżetowej. 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady. 

2. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

 

Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator zapoznała z projektami uchwał w 

sprawie: 

- zmian w budżecie gminy na 2015 rok. Pani Skarbnik szczegółowo 

przedstawiła zmiany wprowadzone w projekcie  budżetu gminy. Planowane 

dochody budżetu gminy na 2015 rok zwiększa się o kwotę 

628 174,00zł.Planowane wydatki budżetu gminy na 2015 rok zwiększa się o 

kwotę 628 174,00zł. Ustala się dochody budżetu gminy na 2015 rok w łącznej 

kwocie 23 956 067,23zł. Ustala się wydatki budżetu gminy na 2015 rok w 

łącznej kwocie 23 169 945,23zł. Nadwyżkę budżetu w wysokości 786 122,00zł.  

 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2015-2020. Dokonuje się zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Nowe Miasto nad Pilica zgodnie z załącznikiem nr 1 do niniejszej uchwały. 

Dokonuje się zmian w Wykazie Przedsięwzięć do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady zapoznał z projektami uchwał w sprawie: 

- przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 
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- przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Nowego Miasta nad Pilicą oraz zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Nowe Miasto nad 

Pilicą, na działkach:  nr 323, 324, 2198, 131/1, 2083, 941, 940, 393, 938, 937, 

760/1, 758, 757, 755, 753. 

Pracownik Urzędu p. Tomasz Bogacki omówił projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż lokali mieszkalnych.  

Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały w sprawie: 

- zmiany uchwały  nr VIII/43/2015 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 

Pilicą z dnia 7 maja 2015 roku w sprawie ustalenia liczby punktów sprzedaży 

napojów zawierających powyżej 4,5% alkoholu/z wyjątkiem piwa/ 

przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży oraz w miejscu 

sprzedaży, zasad usytuowania miejsc sprzedaży tych napojów i warunków 

sprzedaży tych napojów.  

Członkowie Komisji zasugerowali wprowadzenie zapisu ,,zakazu sprzedaży i 

podawania napojów alkoholowych na terenie gminy Nowe Miasto nad Pilicą w 

godzinach otwarcia lokali wyborczych w dniach: 

- wyborów do parlamentu 

- wyborów prezydenckich 

- referendum ogólnokrajowego i gminnego 

- wyborów do rad gmin, powiatów i województw.  

 

Następnie pan Przewodniczący Rady zapoznał z projektami uchwał w sprawie: 

- utworzenia odrębnego obwodu głosowania w Domu Pomocy Społecznej im. 

Natalii Nitosławskiej przy ul. Bielińskiego w Nowym Mieście nad Pilicą dla 

przeprowadzenia referendum ogólnokrajowego.  

- utworzenia odrębnego obwodu głosowania w Samodzielnym Publicznym 

Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Nowym Mieście nad Pilicą dla 

przeprowadzenia referendum ogólnokrajowego.  

Na posiedzeniu Komisji wypracowano następujące wnioski: 

1. Sołtys wsi Zalesie Nowe – Strzałki wnioskował o naprawę przystanku 

szkolnego dla dzieci. 

2. Sołtys wsi Dąbrowa-Józefów p. Jadwiga Pęzik wnioskowała o przeniesienie 

znaku drogowego z nazwą miejscowości – Dąbrowa-Józefów (przy drodze 

wojewódzkiej 728). 

3. Radna Iwona Lepa wnioskowała o: 

-wystosowanie pism przez Urząd Gminy do właścicieli posesji zamieszkałych 

przy ul. Bielińskiego z prośbą o uporządkowanie zachwaszczonego chodnika 

przed swoją posesją.  

- zgłoszony został problem szczurów w studzienkach na osiedlu przy ul. 

Ogrodowej. 

- koszenie trawy przy obwodnicy 

- ustawienie znaków ograniczających prędkość na osiedlu Sady. 
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4. Radny Dariusz Dziuba wnioskował o ustawienie kosza na odpady komunalne 

na przystanku autobusowym msc. Domaniewice – przy sklepie p. Zgieba. 

5. Radny Jacek Bors wnioskował: 

- o naprawę zapadniętej drogi naprzeciw posesji p. M. Prusińskiego w 

miejscowości Wola Pobiedzińska. 

- wykoszenie i usunięcie samosiewek na działce gminnej w wsi Pobiedna. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

PKT 4 

Przybyła radna Powiatu Grójeckiego p. Anna Steczkowska. 

Głos zabrała dyrektor SP ZOZ w Nowym Mieście nad Pilicą p. Joanna Pałka-

Czerwińska. Pani dyrektor przedstawiła informację na temat aktualnej sytuacji 

finansowej nowomiejskiego szpitala. Niepokój budzą nie pokryte przez NFZ 

nadwykonania. Łączna kwota nadwykonanych usług to ponad 20 mln. zł. 

Najtrudniejszą część zobowiązań – około 9 mln. zł. stanowią zobowiązania 

wymagalne, czyli nie opłacane w terminie faktury, co ma znaczący wpływ na 

standard świadczonych usług. W tym dwa zaciągnięte kredyty jeden w 2007 

roku w kwocie 2 mln. zł. na pokrycie zobowiązań dla personelu, drugi w kwocie 

2,9 mln. zł. na rozbudowę izby przyjęć. W propozycji programu naprawczego 

szpitala Pani Dyrektor zaproponowała wyłonienie firmy zewnętrznej w celu 

rozwiązania m. in. sytuacji finansowej szpitala, konsolidację kredytów, a tym 

samym obniżenie raty kredytowej, wprowadzenie systemu budżetowania 

oddziałów szpitalnych oraz powołanie fundacji, która dzięki odpisom 1% 

podatku może działaniami pomocowymi obejmować nasz szpital. Zwróciła się z 

prośbą do radnych, p. Burmistrza o poparcie starań w dalsze funkcjonowanie 

szpitala. 

Pan Burmistrz pogratulował wyboru na stanowisko dyrektora szpitala. Aktualnie 

sytuacja ekonomiczno – finansowa jednostki jest trudna i wymaga podjęcia 

stosownych działań zmierzających do poprawy jej kondycji. W związku z tym, 

życzył, aby udało się rozwiązać wszystkie problemy szpitala i podjąć działania, 

w kierunku poprawy sytuacji. 

Głos zabrała radna Powiatu Grójeckiego  p. Anna Steczkowska. Radna 

poinformowała, że władze powiatu grójeckiego ogłosiły konkurs na stanowisko 

dyrektora nowomiejskiego SP ZOZ -u. Po przeprowadzeniu  rozmów komisja 

na to stanowisko wybrała p. Joannę Pałkę – Czerwińską. Pani dyrektor 

przyniosła do nowomiejskiego szpitala ogromną zmianę normalność, której w 

ostatnich latach w szpitalu brakowało. Radna zapewniła, że Starostwo 

Powiatowe będzie wspierało program naprawczy pani dyrektor i również prosi o 

wsparcie władz samorządowych Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. Życzyła p. 

Dyrektor sukcesów i dobrej współpracy. Korzystając z okazji zdementowała 

pogłoski, które pojawiają się w prasie o sprywatyzowaniu szpitala grójeckiego. 

Władze minionej kadencji przekształciły szpital w spółkę. Obecnie placówka 

boryka się z wieloma trudnościami finansowymi. Opozycja skupia się tylko na 
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krytyce i uprawianiu polityki obwiniając obecne władze za zaistniałą sytuację. 

Opozycja nie chce współpracować. Przy pomocy marszałka województwa 

mogłaby pomóc w pozyskaniu środków. Dodała, że nie ma mowy jakimkolwiek 

przekształcaniu szpitala nowomiejskiego. 

Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, że władze minionej kadencji swoimi 

działaniami naruszyli tak cennych wartości dla każdego człowieka jak godność, 

dobre imię. Dotyczyły osób dyrektor PSP w Żdżarach p. Z. Sarneckiej, p. J. 

Chroboka, p. I. Lepa. Następnie Przewodniczący Rady przytoczył treść artykułu 

p. Barbary Gąsiorowskiej i p. Krzysztofa Fiksa,  skierowane dla p. Janusza 

Dobrosza, które ukazały się na łamach gazety lokalnej – OKOLICA -

,,Wyrażamy głębokie ubolewanie z powodu naszych działań powodujących 

naruszenie dobrego imienia i godności p. Janusza Dobrosza narażenie zaufania 

społecznego do sprawowanej przez Niego funkcji i przepraszamy p. Janusza 

Dobrosza, kierownika Posterunku Policji w Nowym Mieście nad Pilicą za 

podawanie nieprawdziwych informacji i treści podważających jego uczciwość i 

wzorową służbę funkcjonariusza i kierownika Posterunku Policji”. Przytoczył 

fragment treści  Wyroku Sądowego p. Jacka Chroboka i p. Iwony Lepa.  

Podkreślił, należy zadbać, aby podobne sytuacje w obecnej i kolejnych 

kadencjach się nie powtórzyły.   

Poprosił o zabranie głosu p. Jacka Chroboka – powiedział, że w minionej 

kadencji pani burmistrz w sądzie próbowała moją osobę oczerniać. 

Postępowanie sądowe wyjaśniło, że kierowane zarzuty przez byłą burmistrz 

wobec mojej osoby nie były prawdziwe. Doznałem uszczerbku na zdrowiu. 

Utraciłem stanowisko pracy w nowomiejskiej jednostce straży pożarnej. 

Działania władz minionej kadencji nie zmierzały do poprawy bezpieczeństwa 

jego mieszkańców. Do udziału w akcjach pożarniczych kierowcy dojeżdżają z 

sąsiednich jednostek. 

Głos zabrał p. Janusz Dobrosz, dodał, że żadna pełniona funkcja, ani zajmowane 

stanowisko nie upoważniają do działań naruszających dobra osobiste innych 

osób. Tak jak mój przedmówca doznałem uszczerbku na zdrowiu. Mieszkańcy 

stracili wsparcie kadrowe dla posterunku oraz wyposażenie w sprzęt. Następnie 

przypomniał o problemie wręczenia medalu za długie pożycie małżeńskie dla p. 

J. Krupka – swojej teściowej. Dodał, wojewoda mazowiecki osobiście 

przyjechał do jubilatki wręczyć odznaczenie. Pan Dobrosz podziękował 

Przewodniczącemu Rady za odczytanie treści artykułu gazety lokalnej.  

Pan Burmistrz nawiązał do wypowiedzi poprzedników, dodał że z treścią 

artykułu gazety lokalnej przedstawionym przez Przewodniczącego Rady 

zapoznał się dopiero na dzisiejszej sesji. Najprawdopodobniej było to zrządzenie 

losu, że  w tym czasie pojawiło się zbyt mało egzemplarzy gazet w urzędzie. 

Dodał, że do wymienionych osób mógłby się dopisać. Tylko w przypadku 

burmistrza nie orzekał sąd tylko wyborcy. Przypomniał, że na poprzedniej sesji 

Rady przytoczył list byłej burmistrz w minionej kadencji, w która treść 

zawierała, że obecna władza kopie pod kimś dołki.  Dodał, że to władze w 
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minionej kadencji naruszały dobra osobiste osób, którym niszczono karierę, 

zdrowie. Stwierdził, że w ostatnim okresie czasu pełniąc funkcję dyrektora PSP 

w Żdżarach również doznał naruszenia dóbr, prywatności. Wyborcy spostrzegali 

pewne sprawy z boku pomimo tego zadeklarowali chęć oddania głosu na mnie, 

za które podziękował. Dodał, że współpraca z radnymi układa się bardzo 

dobrze, bywa tak, że występują różnice zdań wśród radnych, ale zapewnia, że w 

obecnej kadencji nie będzie osób skrzywdzonych.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 10 minutową przerwę w obradach. 

Po przerwie Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha wznowił 

obrady Sesji Rady Miejskiej. 

 

Burmistrz Miasta i Gminy p. Mariusz Dziuba przedstawił sprawozdanie 

za okres międzysesyjny tj. od dnia 11.06.2015r. do dnia 16.07.2015r.  

Pracownik Urzędu Miasta i Gminy p. Małgorzata Krawczyk poinformowała, że 

Gmina planuje w br. ogłosić zapytania cenowe na opracowanie dokumentacji na 

zadania: 

-  kanalizacja deszczowa i droga z chodnikami ul. Czereśniowa, ul. Wiśniowa, 

- budowa kanalizacji sanitarnej w ul. Góra, ul. Leśna, ul. Kwiatowa, 

- sieć wodociągowa w rejonie ul. Morelowa, ul. Orzechowa, ul. Owocowa oraz 

planowana kanalizacja sanitarna w rejonie ul. Morelowej i ul. Rawskiej, 

- sieć wodociągowa Borowina (Osiczyna), 

- sieć wodociągowa Żdżary, 

- przebudowa stacji wodociągowej przy ul. Rawskiej,  

- kanalizacja sanitarna ul. 1-Maja, ul. Wspólna, ul. Świerkowa, ul. Warszawska, 

ul. Północna. 

Następnie poinformowała, że powyższe dokumentacje są niezbędne o 

dofinansowanie w ramach programów unijnych, pożyczek lub dotacji WFOŚ i 

GW oraz zgłoszenia w Starostwie Powiatowym w Grójcu. Do końca lipca br. 

autorzy projektu dokonują prace przebudowy kanalizacji deszczowej przy ul. 

Tomaszowskiej. Dokonują podziału przedmiotu robót, kosztorysu 

inwestorskiego i ofertowego na trzy etapy. Koszt I etapu wynosi ok. 

1 200,000zł. (netto).  

Trwają rozmowy na temat zaplanowanej kotłowni olejowej na gazową przy 

udziale biur projektowych.  

Przewodniczący osiedla nr 3 p. Zbigniew Loba zapytał czy pierwszy etap prac 

przebudowy kanalizacji deszczowej przy ul. Tomaszowskiej będzie obejmował 

bieżący rok. Pierwszy etap prac został planowany jest w roku przyszłym. 

 

Pracownik Urzędu Miasta i Gminy p. Andrzej Przyborek poinformował, że  
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w dniu 25 czerwca 2015 roku podpisano umowę z Firmą „ALBUD” z Nowego 

Miasta na „Przebudowę ulicy Parkowej w Nowym Mieście i przebudowę 

chodników przy Publicznej Szkole Podstawowej w Nowym Mieście”. 

Wartość zadania 146 888,60 zł 

z czego: 

 ulica Parkowa   -  69 053,73 zł 

 chodnik przy PSP  -  77 834,87 zł 

Termin wykonania do dnia 14.08.2015 roku. 

 

W dniu 03.07.2015 roku dokonano odbioru końcowego zadania w postaci 

„Budowy ulicy Jabłoniowej w Nowym Mieście”. Wartość zadania 298 112,65 

zł. 

Długość ulicy 288 m, szerokość 6,00 m, obustronne chodniki o szerokości 2,00 

m. 

 

W dniu 15 lipca 2015 roku podpisano umowę z Przedsiębiorstwem Robót 

Drogowych, Zaskórki i Wspólnicy z Gielniowa na wykonanie utwardzenia drogi 

za mostem w Gostomi poprzez nawiezienie kruszywa. Wartość robót 88 160,25 

zł. Długość drogi 1230 m, szerokość utwardzenia 3,60 m. 

Termin wykonania do dnia 14.08.2015 roku. 

 

W dniu 15 lipca 2015 roku podpisano umowę z Zakładem Budowy i 

Eksploatacji Dróg i Mostów z Tomaszowa Mazowieckiego na przebudowę 

chodników przy ulicy Spacerowej w Nowym Mieście oraz drogi lokalnej od wsi 

Godzimierz do granicy gminy (Zabłocie).  

Wartość robót 303 089,65 zł 

z czego: 

 chodniki przy ul. Spacerowej   -  69 266,65 zł 

 droga w Godzimierzu    -  233 823,00 zł 

Chodniki – dł. 154 m, szerokość 2 m + wjazdy na działki, przejście dla pieszych  

i progi zwalniające z kostki brukowej. 

Droga w Godzimierzu – dł. 964 m, szerokość 4 m, pobocza 2x0,50 m z 

kruszywa, gr. nawierzchni 5 cm. 

Termin wykonania do dnia 03 września 2015 roku. 

 

Przystąpiono do przebudowy drogi powiatowej nr 1688W  

Nowe Miasto – Domaniewice we wsi Łęgonice i Domaniewice.  

Zadanie współfinansowane przez Gminę Nowe Miasto. 

Wartość zadania 319 185,00 zł. Termin wykonania do dnia 28 lipca 2015 roku. 

PRD Starachowice. 

 

Do wykonania: 

 utwardzenie placu kostką brukową przy ul. Parkowej – zapytanie cenowe, 
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 przebudowa drogi lokalnej we wsi Pobiedna – zgłoszenie robót i 

zapytanie cenowe, 

 budowa przepustu na drodze gminnej nr 160 802W w Domaniewicach  

wraz z rowami odwadniającymi – zapytanie cenowe. 

 Następnie p. Przyborek poinformował o udzielonej odpowiedzi na pisma 

kierowane do Starostwa Powiatowego w Grójcu i Mazowieckiego Zarządu Dróg 

Wojewódzkich w Warszawie: 

- Tablica miejscowości wsi Józefów na drodze wojewódzkiej nr 707 

zlokalizowana jest zgodnie z zatwierdzonym przez organ zarządzający ruchem 

na drogach wojewódzkich projektem stałej organizacji ruchu. 

Wyjaśniamy, że Gmina posiada możliwość opracowania i uzgodnienia 

ewentualnej zmiany w projekcie stałej organizacji ruchu we wnioskowanym 

zakresie. 

- Odnośnie oznakowania drogi wojewódzkiej nr 728 na odcinku ul. Mostowej w 

Nowym Mieście nad Pilicą jako odcinka szczególnie niebezpiecznego wymaga 

dokonania zmian z zatwierdzonym projekcie stałej organizacji ruchu. Do chwili 

obecnej nie otrzymaliśmy jednak żadnych informacji o kolizjach i wypadkach 

drogowych oraz ich przyczynach do których miałoby dochodzić na opisywanym 

odcinku drogi.   

- w sprawie zmiany stałej organizacji ruchu na ul. Mostowej w ciągu drogi 

wojewódzkiej nr 728 w miejscowości Nowe Miasto nad Pilicą MZDW 

poinformował, że po analizie przekazanej przez Komendę Powiatową Policji w 

Grójcu statystyki zdarzeń drogowych do jakich doszło na przedmiotowym 

odcinku drogi nr 728 nie widzi podstaw do wprowadzenia postulowanej zmiany 

w obowiązującej organizacji ruchu. Przedmiotowy odcinek drogi zlokalizowany 

jest w obszarze zabudowanym, w którym wynikające z Przepisów Prawa o 

Ruchu Drogowym limity prędkości pojazdów umożliwiają bezpieczne 

pokonanie występujących łuków poziomych.  

Głos zabrała sołtys wsi Dąbrowa-Józefów p. Jadwiga Pęzik. Stwierdziła, że 

znak z nazwą miejscowości Józefów jest ustawiony w drodze gminnej w 

kierunku miejscowości Dąbrowa. Miejscowość Józefów jest wzdłuż drogi 

wojewódzkiej nr 707. W związku z tym prosiła o przestawienie znaku. Pan 

Przyborek odpowiedział, że droga wojewódzka posiada projekt stałej 

organizacji ruchu opracowanego według podziału administracyjnego. Znak 

zlokalizowany jest zgodnie z projektem stałej organizacji zatwierdzonym przez 

organ zarządzający ruchem. Gmina posiada możliwość opracowania i 

uzgodnienia ewentualnej zmiany w projekcie organizacji ruchu.   

Sołtys wsi Rosocha p. Monika Włodarska zapytała czy jest możliwość 

dokończenia budowy chodnika.  Pan Przyborek odpowiedział, że za budowę 

chodnika odpowiedzialny jest powiat. Chodnik leży w pasie drogi powiatowej. 

Pan Burmistrz prosił o przedłożenie pisma mieszkańców w sprawie budowy 

chodnika. Gmina w miarę możliwości będzie partycypowała w kosztach 

budowy chodnika. 
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Pracownik Urzędu Miasta i Gminy p. Paulina Bis – poinformowała, ze na 

naszym terenie pojawiła roślina silnie ekspansywna, trudna do zwalczenia -  

Barszcz Sosnowskiego. Roślina ta jest silnie toksyczna m.in. dlatego 

zaprzestano jej uprawy. W soku Barszczu Sosnowskiego znajdują się 

niebezpieczne dla skóry związki, które mogą powodować oparzenia I, II a nawet 

III stopnia. Do poparzenia przez Barszcz Sosnowskiego może dojść nawet 

pomimo braku bezpośredniego kontaktu z rośliną. W czasie upałów toksyczne 

związki mogą wydostawać się z rośliny w postaci lotnej. Takie związki, które 

osiądą na skórze są bardzo niebezpieczne. Sok na skórze wystawione na światło 

bardzo szybko zacznie powodować oparzenia. Następnie p. Bis poinformowała 

o pismach, które wpłynęły od mieszkańców gminy.  

Radny Dariusz Dziuba prosił o przygotowanie folderów rośliny – barszcz 

sosnowskiego, aby umieścić na tablicach informacyjnych sołectwa.  

Pan Burmistrz wyjaśnił, że informacje o roślinie będą umieszczone na stronie 

internetowej urzędu oraz przekazane sołtysom. Poinformował, że tablice 

ogłoszeniowe zostały zamówione i będą ustawione w brakującym sołectwie.  

Pan Burmistrz przedstawił informacje za okres międzysesyjny.  

W dniach 15,16,17 czerwiec dokonał lustracji dróg gminnych. Dokonano 

koszenia, oczyszczenia rowów przydrożnych.  

Ustalono terminy naprawy dróg w msc. Świdrygały.  

Lustracja terenu wzdłuż mostu i za mostem w msc. Gostomia. Rozpoczęły się 

prace remontowe drogi.  

Dokonano lustracji terenu w parku. Chodnik w części wyremontowany, ławki 

naprawione, ogrodzenie pomalowane. Oczekiwanie na decyzję konserwatora 

zabytków o umieszczeniu monitoringu w parku. Nadal wykonywane są 

wspólnie z Zakładem Usług Komunalnych prace porządkowe na terenie gminy. 

Prosił o przekazywanie przez mieszkańców informacji dotyczących koszenia, 

oczyszczania rowów przydrożnych i innych.  

W dniu 18 czerwca udział w Sejmie na konferencji dotyczącej zapoznania się z 

ofertą cyfryzacji w ramach perspektywy finansowej na lata 2014-2020.  

W dniu 19 czerwca odbyły się dwa konkursy dot. ogłoszenia naboru na 

stanowisko Sekretarza i podinspektora w Referacie Organizacyjnym ds. obsługi 

sekretariatu Urzędu Miasta i Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą, 

Ostatni tydzień czerwca udział w uroczystościach zakończenia roku szkolnego 

w szkołach na terenie naszej gminy. 

W dniu 24 czerwca udział w spotkaniu w Delegaturze w Radomiu dotyczące 

aspektów prawnych przekazania nowomiejskiego liceum. W tym dniu również 

odbyło się spotkanie z konserwatorem przyrody, które dotyczyło planowanych 

inwestycji na terenie objętych strefą obszarów konserwatorskich. 

W dniu 26 czerwca udział w spotkaniu w nowomiejskim liceum z 

przedstawicielami Rady Rodziców, Rady Pedagogicznej i władz 

samorządowych. Spotkanie dotyczyło funkcjonowania liceum i związanych z 
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tym problemów oraz sposobów rozwiązywania ich, aby uatrakcyjnić ofertę 

szkoły.  

W dniu 28 czerwca udział w zawodach wędkarskich o Puchar Burmistrza Miasta 

i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. Pan Burmistrz poinformował o przekazaniu 

dla zarządu kół wędkarskich lokalu po muzeum nowomiejskim przy PL. O. H. 

Koźmińskiego.     

W dniu 29 czerwca spotkanie z przedstawicielami firmy zajmującej się 

pozyskiwaniem podatku VAT oraz z animatorami pracującymi na orliku w celu 

skoordynowania i zaplanowania funkcjonowania w okresie wakacji.  

W dniu 30 czerwca spotkanie z przedstawicielami firm w celu omówienia wizji 

budowy mostu w Domaniewicach.   

W dniu 1 lipca spotkanie Lokalnej Grupy Działania na którym  poruszone były 

sprawy organizacyjne.  

W dniu 3 lipca dokonano odbioru ul. Jabłoniowej. W trakcie realizacji 

dokonywano zmian, aby mieszkańcy byli zadowoleni.  

W dniu 4 lipca wraz z Przewodniczącym Komisji Oświatowo - Społecznej 

udział w spotkaniu w zawodach kajakarskich w Domaniewicach.  

W dniu 6 lipca spotkanie z przedstawicielami firm zajmujących się budową 

farmy wiatrowej oraz farmy fotowoltaicznej. Nie sprostamy wymaganiom 

farmie fotowoltaicznej w związku z brakiem obszaru na którym farma mogłaby 

powstać. Przedstawiciele firm wiatrowych zaoferowali ustawienie kilku 

wiatraków i wskazali lokalizację na naszym terenie. Za nim zapadną decyzje 

odbędą się spotkania z sołtysami w poszczególnych miejscowościach, aby 

mieszkańcy zadecydowali i dokonali wyboru.  

W dniu 7 lipca spotkanie z przedstawicielami Referatu Oświaty Starostwa 

Powiatowego w Grójcu z dyrektorem nowomiejskiego liceum. Spotkanie 

dotyczyło inwentaryzacji oraz sposobu przekazania budynku liceum wraz z 

wyposażeniem dla naszej jednostki samorządowej.  

W dniu 9 lipca spotkanie z pracownikami urzędu w celu zaplanowania 

inwestycji wodno – kanalizacyjnej na terenie naszej gminy. Zaplanowane 

inwestycje zostały przedstawione przez pracownika urzędu p. Małgorzatę 

Krawczyk.  

W dniu 10 lipca dokonano lustracji terenu gminy. 

 W msc. Domaniewice interwencja brak prawidłowego przechowywania 

zwierząt.  

W msc. Promnik spór między sąsiedzki  w sprawie przepustu i wytyczenia 

drogi.  

W msc. Rudki sprawa przejęcia budynku po byłym sklepie z przeznaczeniem na 

świetlicę.  

W dniu 12 lipca udział z kustoszem nowomiejskiego muzeum w otwarciu 

wystawy z okazji 140 rocznicy powstania zakładu przyrodoleczniczego w 

Tomaszowie Mazowieckim.  
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W dniu 14 lipca udział w spotkaniu w Starostwie Powiatowym dotyczący 

realizacji zadania budowa drogi Waliska - Borowina. 

- zaplanowano dokończenie budowy chodnika w msc. Żdżary, 

- przystąpiono do prac przebudowy drogi powiatowej w msc. Łęgonice – 

Domaniewice,  

- udział w spotkaniu z władzami samorządowymi w gm. Klwów dotyczący 

przyłączenia gospodarstw nie objętych kanalizacją wodną.  

- udział w spotkaniach dotyczącym zmian w planie zagospodarowania 

przestrzennego.  

- udział w spotkaniu w Starostwie Powiatowym w Grójcu celem przedłożenia 

harmonogramu przekazania nowomiejskiego liceum.  

Sołtys wsi Żdżarki p. Małgorzata Woźniak zapytała czy planowany jest remont 

drogi Żdżarki- Różanna. Pan Burmistrz odpowiedział, że na obecna chwilę 

budżet powiatu nie pozwala na realizację zadania. Następnie p. Burmistrz 

ustosunkował się do wypracowanych wniosków na ostatnim posiedzeniu 

Komisji Oświatowo – Społecznej.   

 

 PKT 5 

Przewodniczący Rady zapoznał z pismami, które wpłynęły do Biura Rady: 

- z dnia 12.06.2015 r. Rozstrzygnięcie nadzorcze stwierdzenia nieważności 

uchwały Nr VII/43/2015 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 7 

maja 2015 roku w §2 i §4 ust/punkt 2. 

- z dnia 16.06.2015 r. pismo z Krajowej Rady Sędziów Społecznych. 

- z dnia 18.06.2015r. pismo do Starostwa Powiatowego w Grójcu w sprawie 

podjęcia Uchwały Nr IX/53/2015 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 11 czerwca 2015r. 

- z dnia 18.06.2015 r. pismo do Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego z 

przesłaną uchwałą Nr IX/52/2015 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

w dnia 11 czerwca 2015 r.  

- z dnia 19.06.2015r. pismo z Zakładu Usług Komunalnych z prośbą o 

interwencję u Dyrektora SP ZOZ w Nowym Mieście nad Pilicą w sprawie 

uregulowania należności. 

- z dnia 26.06.2015r. skarga p. Anny i Zbigniewa Laudy. 

- z dnia 01.07.2015r. pismo w sprawie reklamy. 

- z dnia 03.07.2015r. informacja o posiedzeniu Kolegium RIO w sprawie 

rozpatrzenia uchwały nr IX/49/2015. 

- z dnia 03.07.2015r. pismo dot. przekazania zaproszeń na wystawę w 

Tomaszowie Mazowieckim. 

- z dnia 03.07.2015r. pismo Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w 

sprawie podjętej Uchwały Nr IX/51/2015 Rady Miejskiej w Nowym Mieście 

nad Pilica z dnia 11 czerwca 2015 roku.  
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- z dnia 07.07.2015r. wniosek p. Barbary Gąsiorowskiej o podjęcie inicjatywy 

sporządzenia projektu uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr LI/325/2015 

Rady Miejskiej w dniu 22 sierpnia 2014 roku. 

- z dnia 09.07.2015r. projekt uchwały zmiana studium. 

-  z dnia 10.07.2015r. wniosek p. Barbary Gąsiorowskiej o zmianę uchwały. 

- z dnia 10.07.2015r. wniosek p. Barbary Gąsiorowskiej o zmianę uchwały. 

- z dnia 14.07.2015r. wniosek Związku Kombatantów Rzeczypospolitej Polskiej 

i Byłych Więźniów Politycznych Koło Gminne Nowe Miasto nad Pilicą nadania 

nazwy dwóm rond i ulicy. 

- z dnia 13.07.2015r. pismo Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w 

sprawie rozpatrzenia uchwały Nr IX/47/2015 Rady Miejskiej z dnia 11 czerwca 

2015r. 

- z dnia 15.07.2015r. odpowiedź na wniosek Związku Kombatantów 

Rzeczypospolitej Polskiej i Byłych Więźniów Politycznych Koło Gminne Nowe 

Miasto nad Pilicą w sprawie nadania nazwy dwóm rond i ulicy. 

- z dnia 15.07.2015r. dot. zmian w funduszu sołeckim. 

Następnie pan Przewodniczący Rady poinformował o rozpoczęciu pracy w 

planie  zagospodarowania przestrzennego. Zaapelował o zgłaszanie w formie 

pisemnej wszelkich błędnych zapisów w planie zagospodarowania 

przestrzennego. Prosił o składanie wniosków do budżetu. Kolejna sesja 

zaplanowana na dzień 27 sierpnia 2015 roku, zaplanowano Dni Nowego Miasta 

i Dożynki na dzień 29-30 sierpień, na które serdecznie zaprosił.  

 

PKT 6a 
 Przewodniczący Rady – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok.  

Skarbnik Miasta i Gminy – p. Ewa Bator przedstawiła uzasadnienie do uchwały 

oraz załączniki.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w/w 

sprawie. W głosowaniu za – 13 radnych przy obecnych na sali 13 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr X/54/2015   Uchwała 

stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 6b 
 Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał z projektem uchwały w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą na lata 2015 – 2020. Skarbnik Miasta i Gminy omówiła załączniki do 

niniejszego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w/w 

sprawie. W głosowaniu za – 12 radnych przy obecnych na sali 12 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XI/55/2015    Uchwała 

stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 



 16 

PKT 6c 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał z projektem uchwały w 

sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w/w 

sprawie. W głosowaniu za – 13 radnych przy obecnych na sali 13 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XI/56/2015    Uchwała 

stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 6d 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał z projektem uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokali mieszkalnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w/w 

sprawie. W głosowaniu za – 13 radnych przy obecnych na sali 13 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XI/57/2015    Uchwała 

stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 6e 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał z projektem uchwały w sprawie 

zmiany uchwały nr VIII/43/2015 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 7 maja 2015 roku w sprawie ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów 

zawierających powyżej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa) przeznaczonych do 

spożycia poza miejscem sprzedaży, zasad usytuowania miejsc sprzedaży tych 

napojów i warunków sprzedaży tych napojów.  

Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Adwokata p. Tomasza 

Rychlickiego. Wojewoda Mazowiecki w dniu 8 czerwca 2015 roku wydał 

rozstrzygnięcie nadzorcze w którym stwierdził nieważność części zapisu 

uchwały podjętej w maju br. dot. ustalenia liczby punktów sprzedaży alkoholów 

oraz ich usytuowania. Wojewoda zakwestionował przede wszystkim sposób 

ustalenia usytuowania punktów sprzedaży napojów alkoholowych w stosunków 

do obiektów jak kościół, szpital, placówki edukacyjne. Wojewoda uznał, że to 

usytuowanie powinno odnosić się do kryterium określonych w mediach. 

Natomiast uchwała podjęta przez Radę Miejska posługiwała się pojęciem 

bezpośredniego sąsiedztwa rozumianego w ten sposób, że działka na której 

prowadzona jest sprzedaż alkoholu nie może sąsiadować z działką na której 

znajduje się obiekt chroniony. Istnieją różne interpretacje co do tego w jaki 

sposób należy określać usytuowanie punktów sprzedaży alkoholowej. W 

obrocie prawnym funkcjonującym w uchwale posługującym się jest kryterium 

określonym w metrach jak też uchwały wprowadzającej bezpośredniego 

sąsiedztwa zaskarżonej uchwale przez wojewodę. Następnie podał przykłady 

rozstrzygnięć nadzorczych innych jednostek samorządowych, w których 

wojewoda nie kwestionował zapisów w uchwale. Niemniej jednak 

rozstrzygnięcie nadzorcze nie zostało zaskarżone do Wojewódzkiego Sądu 
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Administracyjnego. Propozycją było wprowadzenie zmian zgodnie z zaleceniem 

wojewody z tego względu, że procedura występowania  przed sądami 

administracyjnymi jest długotrwała przez ten okres czasu rada nie miałaby 

możliwości realnej ochrony obiektów chronionych. Ponieważ ta uchwała, która 

regulowała usytuowanie umów sprzedaży alkoholu jednocześnie uchyla 

poprzednią obowiązującą uchwałę w tym zakresie mielibyśmy swego rodzaju w 

tym zakresie lukę prawną. Z tego względu bezpieczniejszym i szybszym 

rozwiązaniem jest usunięcie tych zastrzeżeń, które stwierdził wojewoda bez 

względu na to czy się z nimi zgadzamy czy też nie. W związku z powyższym 

taki projekt został przygotowany.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w/w 

sprawie. W głosowaniu za – 9 radnych przy obecnych na sali 13 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się – 4 uchwalono uchwałę Nr XI/58/2015    Uchwała 

stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 6f 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał z projektem uchwały w sprawie 

utworzenia odrębnego obwodu głosowania w Domu Pomocy Społecznej im. 

Natalii Nitosławskiej przy ul. Bielińskiego w Nowym Mieście nad Pilicą dla 

przeprowadzenia referendum ogólnokrajowego.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w/w 

sprawie. W głosowaniu za – 13 radnych przy obecnych na sali 13 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XI/59/2015    Uchwała 

stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 6f 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał z projektem uchwały w sprawie 

utworzenia odrębnego obwodu głosowania w Samodzielnym Publicznym 

Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Nowym Mieście nad Pilicą dla 

przeprowadzenia referendum ogólnokrajowego.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w/w 

sprawie. W głosowaniu za – 13 radnych przy obecnych na sali 13 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XI/60/2015    Uchwała 

stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7 

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 

 

PKT 8 

Przewodniczący Rady podniósł problem burd, które mają miejsce na schodach 

przy ul. Targowej.   
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Porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął 

obrady sesji. Szczegółowy przebieg obrad zarejestrowany jest na nośniku 

cyfrowym i stanowi integralną część protokółu. 

 

 

 

 Protokółowała       Przewodniczył `  
         Przewodniczący Rady Miejskiej 

Marzena Białas      mgr. Tomasz Pietrucha 

      

 

 


